

No. 00001



香港遊樂場協會  
HONG KONG PLAYGROUND ASSOCIATION

# HKPA 慈善獎券 2024

鳴謝下列公司(排名不分先後) :  
Special Thanks to our Sponsors (in arbitrary order) :



THE MINERAL  
BOUTIQUE



是次籌款活動收益全數用以推廣及優化青少年體育及文化服務  
Proceed from this fund raising activity will wholly be used for promotion  
and modernization of youth's cultural and sport's development

可供售賣獎券數目  
Number of tickets available for sale: 65,000



獎券編號

Raffle Ticket Number

No. 00001



可掃描登記獎券編號，  
將有專人通知中獎者  
領獎；或於22/3/2024  
起查詢抽獎結果

每張港幣10元  
HKD\$10 each



優惠券

# \$600

4人同行

## 隨獎券附送購物優惠券

### 條款及細則:

- \* 此券僅限用於訂購機票連酒店之旅遊產品。
- \* 此券有效日期至2024年12月31日。
- \* 此券不能兌換現金。
- \* 此券必須於訂購前向職員出示方為有效。
- \* 此券不能與本公司其他優惠同時使用。
- \* 此券之影印本無效。
- \* 每單交易(4人同行)僅可使用一張優惠券。
- \* 此券使用後將由本公司職員回收。
- \* 本公司保留對此券的最終解釋權。

查詢電話：27803233

查詢電郵：itsl@airticket.com.hk

網站：www.airticket.hk

公司地址：九龍彌敦道522號金龍商業大廈1樓全層

### 獎品 Prizes

### 價值 Value

頭獎 1st	信興集團送出「人氣電器店」購物禮券 Ninki Denki Cash Coupons donated by Shun Hing Group	港幣 HKD \$18,000.00
二獎 2nd	TELOSIN V 送出純銀抗衰老家用美容儀 Anti-Aging and Skin Rejuvenation Medical Device donated by TELOSIN V	港幣 HKD \$14,800.00
三獎 3rd	莎莎國際控股有限公司送出瑞士葆麗美尊貴魚子護膚禮物籃一個 Suisse Programme Caviar Premier Skincare Hamper donated by Sa Sa International Holdings Limited	港幣 HKD \$ 11,400.00
四獎 4th	百貨公司禮券 Department Stores Gift Coupon	港幣 HKD \$ 10,000.00
五獎 5th	The Mineral Boutique送出海藻糖礦物身體及面部護理套裝一套 Body K Skincare Set donated by The Mineral Boutique	港幣 HKD \$ 7,620.00
六獎 6th	超級市場禮券 Supermarket Gift Coupon	港幣 HKD \$ 4,000.00
七獎 7th	香港海洋公園送出海洋公園標準入場門票6張 Ocean Park General Admission Tickets (6pcs) donated by Ocean Park Corporation	港幣 HKD \$ 2,988.00
八獎 8th	A80 Paris送出頭髮造型器一個 Hair Styler donated by A80 Paris	港幣 HKD \$ 2,980.00
九獎 9th	昂坪360送出來回纜車(水晶車廂)成人門票4張 Round Trip (Crystal Cabin) Cable Car Tickets (4pcs) donated by Ngong Ping 360 Limited	港幣 HKD \$ 1,260.00
十獎 10th	百貨公司禮券 Department Stores Gift Coupon	港幣 HKD \$ 1,000.00
第十一至三十獎 11th to 30th	名貴獎品 Valuable Prize	共港幣 HKD \$4,600.00

共港幣 HKD \$78,648.00 in Total

- 獎券發售時段為2024年1月27日起至2024年3月21日止。
- 獎券抽獎將於2024年3月22日(星期五)下午三時在香港灣仔莊士敦道111號香港遊樂場協會修頓場館舉行。
- 中獎號碼於2024年3月29日(星期五)刊登於星島日報及英文虎報，或可瀏覽本會網址www.hkpa.hk。
- 中獎者必須於2024年4月29日或以前任何工作日(星期一至五：上午九時三十分至下午十二時三十分、下午二時至五時正，星期六：上午九時三十分至中午十二時正)，持中獎獎券到香港灣仔軒尼詩道130號修頓中心11字樓香港遊樂場協會總辦事處領獎。獎券逾期無效。請各得獎者先致電2573-3849登記。
- 所有獎品不能兌換現金。
- The lottery sale period is from 27th January 2024 to 21st March, 2024
- Drawing will take place on Friday 22nd March 2024 at 3:00p.m. at the Hong Kong Playground Association, Southorn Stadium, 111 Johnston Road, Wan Chai, Hong Kong
- Result will be published in the Sing Tao Daily and The Standard on Friday 29th March 2024, or obtained from the website (www.hkpa.hk) of our Association.
- Prize must be collected at the Headquarters of Hong Kong Playground Association, 11/F Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, HK on any working day (Mon-Fri: 9:30am-12:30pm & 2:00pm-5:00pm, Sat: 9:30am-12:00noon) or before 29th April 2024 on presentation of winning ticket(s). Failure to do so will constitute forfeiture. Please call 2573 3849 prior to collection of prizes.
- All prizes are non-refundable.



獎券活動牌照號碼 Lottery Licence No.: XXXX